

To whom it may concern:

Greetings! Champion Education is recruiting prospective students for the 2020 CAFA Chinese New Year Gala. The Annual CAFA Chinese New Year Gala is the largest Chinese cultural performance within the Triangle Area. Where various art groups, dance clubs, and Chinese schools will actively participate.

Champion Education has participated in the CAFA Chinese New Year Gala for ten consecutive years. Check this link: <https://www.champion-education.com/champion-dance.html>

It is exciting to witness our young students transform their knowledge into song and dance performance. Our children bring out their best performances on the stage to inspire and entertain audiences, and never miss a chance to harvest the sincere appreciation from them.

In 2020, our play performance, *Xiao Erlang Going to School*, enrollment opens today, March 15, 2019 and closes March 22, 2019. All Champion students are welcome to enroll in this performance through a registration form. From March 26, training will be held at Champion Education between the hours of 5:30 - 6:30 pm, every Tuesdays. When training, students will be divided into different groups by their roles. The specific dates for every role group will be notified by the dance instructor.

If you would like to sign up for your child(ren), please fill in the following information.

Thank you, again!

Champion Education

2019年3月

各位家长朋友们:

您们好！我们学校目前开始着手筹备明年初CAFA的春节文艺演出。

一年一度的CAFA春节文艺汇演也是我们三角区华人最大规模的文艺盛会。各文艺团体，舞蹈社团，中文学校都会积极参与，大显身手。

我们学院已经连续十年参加表演，这十年我们表演过的节目

有：[2009童声合唱《种太阳》](#)，[2010绕口令《中国话》](#)，[2011《新学堂歌-古诗联唱》](#)，

[2012手语歌《隐形的翅膀》](#)，[2013《三字经说唱》](#)，[2014《礼》](#)，[2015《我的爸爸姓姚》](#)，

[2016《千字文》](#)，[2017《中文学堂快乐多》](#)，[2018《灯会》](#)，[2019《拜年》](#)。

孩子们用他们所学到的中文，说出来，唱出来，舞出来，每一次孩子们的精彩演出都给台下的观众带来了耳目一新的感觉。我们每一次的节目也都备受好评！

我们学校准备2020年表演《小二郎上学》，表演人数暂定18人，各班愿意参加演出的同学都欢迎报名。我们仍然会在周二5：30-6：30进行排练，老师决定今年的训练将分组进行，学生们不是每周排演，老师会根据节目要求分别通知孩子们排练的日期。

如您决定让您的小孩参加，请填上如下信息。

再次感谢家长支持！

Champion Education

2019年3月

如您的孩子有意参加2020年CAFA表演，家长们请在3月22号以前同意下面的各选项并交回学校。

If your child(ren) would like to participate to the 2020 CAFA Chinese New Year Gala performance, please return this form with information and signatures to us.

Please ✓ on the bracket.

(同意 Agree ___) 我的孩子参加2020 CAFA春节表演，并配合学校的各项安排。 My child(ren) attend the 2020 CAFA Chinese New Year Gala performance, and he/she/they will follow the school dancing rules and procedures.

(同意 Agree ___) CAFA对每位参演者必须买两张票的规定。 I acknowledge that I must purchase two performance tickets for each child.

(同意 Agree ___) Champion统一购买表演服，家长将支付相应的服装费。 I acknowledge that I need to pay for the costume.

(同意 Agree ___) 如有需要，愿意当志愿者。 I will be an volunteer if Champion needs.

学生中英文姓名 (Student(s) Chinese/English Name:) _____

家长联系方式 (Parent Contact Info):

姓名 (First Name Last Name) _____

Signature:

电话 (Phone) _____

Email _____